
V Borotíně dne 22. června 2023 

  

Z á p i s 

 

z 5. zasedání Zastupitelstva městyse Borotín konaného dne 22. června 2023 od 19,00 

hodin v zasedací místnosti na radnici v Borotíně 

 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

 

1.1 Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zasedání zahájila a řídila paní Mgr. Lenka Pípalová. Zasedání je schopno se usnášet. 

Je přítomno 11 zastupitelů (73 % zvolených) a 2 hosté. 

Zapisovatelem byla jmenována paní Markéta Vašíčková, ověřovateli zápisu byli 

jmenováni pan Antonín Brož a paní Milena Peterková. 

 

1.2 Program zasedání 

Předsedající navrhla program 5. zasedání zastupitelstva. Vyzvala členy zastupitelstva, 

aby se vyjádřili, zda souhlasí s navrhovaným programem, nebo zda navrhují 

předložený program doplnit či změnit. Bylo přistoupeno k hlasování o programu. 

 

1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu, program zasedání 

2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 

3. Postup prací na obecních stavbách, granty, projednání smluv 

4. Účetní závěrka a závěrečný účet městyse Borotín, Společenství obcí Čertovo 

břemeno a Mikroregionu Venkov 

5. Informace o provozu příspěvkových organizací obce 

6. Plán využívání obecních staveb a pozemků 

7. Připomínky, diskuse, různé 

8. Závěr 

 

Návrh na usnesení č. 87: Zastupitelstvo schvaluje program 5. zasedání zastupitelstva 

dle návrhu předneseného předsedající. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 87 bylo schváleno. 

 

 2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda mají k zápisu z minulého 

zasedání nějaké připomínky či jej chtějí doplnit. K zápisu nikdo nevznesl žádné 

připomínky.  

 

3. Postup prací na obecních stavbách, granty, projednání smluv 

 

3.1 Výstavba MK na sídlišti U Buzína 



Akce je dokončena, připravují se podklady pro kolaudaci stavby. Zastupitelé 

projednali dodatek ke smlouvě o dílo č. 2 – změna doby plnění a ceny díla.  

Starosta informoval o postupu prací při posílení vodovodu v lokalitě U Buzína. 

Návrh na usnesení č. 88: Zastupitelstvo schvaluje dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 88 bylo schváleno. 

 

3.2 Výměna vodoměrů 

Zastupitelé opětovně projednali výměnu vodoměrů v obci. 

Byl proveden průzkum trhu. Cena díla byla vyhodnocena jako zakázka malého 

rozsahu, na kterou nemusí být VŘ vyhlášeno. Budou nakoupeny vodoměry a práce 

na výměně zadána formou objednávky dodavateli.  

Návrh na usnesení č. 89: Zastupitelstvo schvaluje realizaci výměny vodoměrů 

formou nákupu a objednávky a ruší zadání výběrového řízení. 

Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 89 bylo schváleno. 

 

3.3 Automatická závlaha na fotbalovém hřišti 

Starosta informoval o postupu prací na stavbě. Probíhá kontrola instalované závlahy, 

nádrž je zaizolovaná a probíhají práce na vrtu. 

Zastupitelé vzali informace na vědomí. 

 

K jednání se připojili Rostislav Janda a Ondřej Pacovský. Počet přítomných 

zastupitelů je 13 (87 %), zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

3.4 POV Jihočeského kraje 

Byla podpořena projektová žádost na Úpravu veřejného prostranství před základní 

školou. Rozpočet akce je cca 477.800,- Kč, přislíbená dotace 180.000,- Kč, celkové 

náklady musí být minimálně 300.000,- Kč. Zastupitelé projednali znění smlouvy. 

Návrh na usnesení č. 90: Zastupitelstvo schvaluje realizaci projektu, znění smlouvy 

o poskytnutí dotace a pověřuje starostu jejím podpisem. 

Výsledek hlasování: 13 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 90 bylo schváleno. 

 

3.5 Smlouva o bezúplatném převodu majetku 

Zastupitelé projednali smlouvu o bezúplatném převodu majetku mezi Společenstvím 

obcí Čertovo břemeno a Městysem Borotín.  

Návrh na usnesení č. 91: Zastupitelstvo schvaluje znění smlouvy a pověřuje starostu 

jejím podpisem. 

Výsledek hlasování: 13 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 91 bylo schváleno. 

 

3.6 Věcné břemeno EG.D  

Zastupitelé projednali znění smluv o zřízení věcných břemen mezi společností EG.D 

a městysem Borotín. Jedná se o 2 smlouvy pro 2 úseky vedení nízkého napětí. Akce 

je dokončena. 



Návrh na usnesení č. 92: Zastupitelstvo schvaluje znění smluv a pověřuje starostu 

jejich podpisem. 

Výsledek hlasování: 13 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 92 bylo schváleno. 

 

3.7 Projekt na rekonstrukci šaten u fotbalového hřiště 

Zastupitelé vzali na vědomí návrh na rekonstrukci šaten u fotbalového hřiště. 

Projektovou dokumentaci zpracovává Ing. arch. Vladimír Mls. Rozsah rekonstrukce 

bude projednán na příštím zasedání zastupitelstva. 

 

4. Účetní závěrka a závěrečný účet městyse Borotín, Společenství obcí Čertovo 

břemeno a Mikroregionu Venkov 

 

4.1 Účetní závěrka a závěrečný účet městyse Borotín 

Zastupitelstvo projednalo účetní závěrku městyse Borotín za rok 2022. K účetní 

závěrce městyse Borotín za rok 2022 byly předloženy: 

- Výkaz zisku a ztráty, rozvaha a příloha 

- Inventarizační zpráva městyse a příspěvkových organizací 

- Zpráva o výsledku finančních kontrol za rok 2022 

Návrh na usnesení č. 93: Zastupitelstvo schvaluje výsledek hospodaření /účetní 

závěrku/ městyse Borotín /IČ: 00252107/ za rok 2022. 

Výsledek hlasování: 13 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 93 bylo schváleno. 

Účetní závěrku schválili všichni přítomní zastupitelé uvedení na prezenční listině 

z tohoto zasedání zastupitelstva. Protokol o schválení účetní závěrky je přílohou 

zápisu. 

Zastupitelstvo dále projednalo závěrečný účet městyse Borotín za rok 2022. 

Návrh na usnesení č. 94: Zastupitelstvo souhlasí s celoročním hospodařením 

městyse Borotín za rok 2022 a schvaluje Závěrečný účet s výrokem “bez výhrad.” 

Výsledek hlasování: 13 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 94 bylo schváleno. 

 

Zastupitelstvo projednalo Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2022 

a opatření k nápravě a odstranění chyb a nedostatků uvedených ve zprávě. Termín 

napravení byl stanoven nejpozději na 30. 6. 2024.  

Návrh na usnesení č. 95: Zastupitelstvo schvaluje opatření k nápravě a odstranění 

chyb a nedostatků uvedených ve Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření 

za rok 2022 do 30. 6. 2024. 

Výsledek hlasování: 13 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 95 bylo schváleno. 



4.2 Účetní závěrka a závěrečný účet Společenství obcí Čertovo Břemeno 

Zastupitelé vzali na vědomí účetní závěrku a závěrečný účet Společenství obcí Čer-

tovo břemeno za rok 2022. 

4.3 Účetní závěrka a závěrečný účet DSO Venkov 

Zastupitelé vzali na vědomí účetní závěrku a závěrečný účet DSO Venkov za rok 

2022. 

5. Informace o provozu příspěvkových organizací obce 

 

5.1 ZŠ a MŠ Borotín 

Ředitelka školy informovala zastupitele o provozu ZŠ a MŠ.  

Informovala o plánovaných akcích o prázdninách – příměstské tábory, prázdninový 

provoz MŠ, opravy o prázdninách.  Poděkovala zastupitelům za podporu v průběhu 

školního roku a pozvala na divadelní představení na hradě. 

 

5.2 Sociální služby městyse Borotín 

Zastupitelé vzali na vědomí personální a organizační zajištění organizace. Je potřeba 

další 1 – 2 automobily pro pečovatelky. Je v řešení bezúplatný převod z Úřadu 

pro zastupování státu.  

 

6. Plán využívání obecních staveb a pozemků 

 

6.1 Prodej řadových domů 

Zastupitelé vzali na vědomí informaci o postupu prací. Jsou zpracovány geometrické 

plány, bude podán návrh na vklad do katastru nemovitostí. Probíhá jednání s Mgr. 

Slabým ohledně zpracování kupních smluv. 

Je třeba znovu vyhlásit záměr na prodej domů, u kterých mělo dojít k převodu až 

v pozdějším termínu. 

 

6.2 Pozemky Na Sušárně 

Zastupitelé jednali o možnostech využití stavebních pozemků Na Sušárně. 

6.3 Využití budovy č. p. 27 a 28 v Libenicích 

Zastupitelé projednali možnosti využití budovy bývalé školy v Libenicích. Bude 

vyhlášena pobídka pro podání návrhu na využití směrem k obyvatelům a 

návštěvníkům obce.  

 

7. Připomínky, diskuse, různé 

 

7.1 Jízda Čertovým břemenem 



Zastupitelé vzali na vědomí informaci o konání 12. ročníku vytrvalostního závodu 

koní pořádaného Jezdeckou stájí Hrdina v katastru obce a jejího okolí. Bude zapůjčen 

obecní mobiliář a upraveny trasy závodu. 

Jednání opustil O. Pacovský. Počet zastupitelů je 12 (80 %), zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. 

 

7.2 Podpora vydání knihy o letcích RAF 

Zastupitelé projednali možnost podpory vydání publikace Rytíři nebes o letcích 313. 

perutě RAF, jejichž členem byl i borotínský rodák Jaroslav Šika.  

Návrh na usnesení č. 96: Zastupitelstvo schvaluje příspěvek na vydání knihy ve 

výši 10.000,- Kč a pověřuje starostu dalším jednáním s autory. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 96 bylo schváleno. 

7.3 Rozpočtové opatření č. 5 

Zastupitelé vzali na vědomí rozpočtové opatření č. 4, které schválila rada městyse dne 

17. 5. 2023 a projednali rozpočtové opatření č. 5. 

Návrh na usnesení č. 97: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 5, které je 

přílohou zápisu. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 97 bylo schváleno. 

 

7.4 Soudní spor s panem Hrubým 

Zastupitelé vzali na vědomí informaci o výsledku soudního sporu s panem Hrubým, 

který obec žaloval o náhradu škody. Žalobce u soudu neuspěl a je povinen uhradit 

náklady spojené se soudním řízením. 

Zastupitelé projednali zápočet mezi městysem Borotín a Mgr. Slabým, který obec 

ve sporu zastupoval. 

Návrh na usnesení č. 98: Zastupitelstvo schvaluje zápočet mezi městysem Borotín a 

Mgr. Slabým. 

Výsledek hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení č. 98 bylo schváleno. 

 

7.5 Vyhodnocení Setkání rodáků a přátel Borotína a Dětského dne 

Paní Milena Peterková poděkovala všem organizátorům a účastníkům akcí.  

 

7.6 připravované a plánované akce 

- Babouci 

- Přednáška o židovství na Táborsku 

 

8. Závěr 

 

Schůzi zakončila Mgr. Lenka Pípalová ve 22:40 hodin. 

 

Ing. Karel Tůma v. r.                                          Mgr. Lenka Pípalová v. r.                        

     starosta                                                                 místostarostka 


